
Bispeparkens Internet- og TV-udvalgsmøde 30. september 2015 

Deltagere: Helene, Jan, Mogens, Erik, Thomas, Odinn, Jean. 

Referent: Jean.  

Orientering om rådgiveres anbefaling af PDS/Coax frem for Fiber til lejligheden. 

Kræver specialteknik at reparere fiber, det gør det ikke at skifte PDS. 

Nemmere at håndtere router end kabelmodem. Stor forskel på kvaliteten af routere især i forhold til 

200/200 Mbit.  

Driftsomkostningerne højere på fiber især pga. boksen. 

Spørgsmål til valget mellem PDS og fiber: 

5 eller 10 års levetid på fibernetbokse? Sårbarhed? Behøver der at være wifi i fiberboksen? 

Ekstern strømforsyning til fiberboks? Coax-stik til TV i fiberboks eller HDMI? 

Kommer coax-kablet til at gå gennem gulvene? Telefoni via PDS?  

Hvad koster Coax/PDS henholdsvis Fiber med/uden TV-kabling? 

Er de 40 kr. til fiberboks med i de 145 kr.? 

Det er muligt, at vi skal have et møde mellem udvalget og rådgiverne, når vi har svarene. 

Stikdåser til coax i lejlighederne er ustabile i dag (tinlodninger). (Så vi skal have nye stikdåser?) 

Jean sender spørgsmålene ind til Flemming, fsb.  

Spørge f.eks. Finn Landau, Triax eller Teknologisk Institut omkring løsninger og teknik. Teknologisk Institut 

målte vores sløjfekabelsystem før omlægningen og vurderede, at det var godt, og kunne fungere. 

Udbudsønsker: Internet: 200/200 Mbit som minimum. Et udbud til kabling, et til internet og et til TV. 

Serviceniveau. 

Annette, kasserer i Bispeparkens Bestyrelsen er suppleant til Parknets bestyrelse. Ingen andre fra 

Bispeparken er tilknyttet Parknets bestyrelse. 

Næste møde lægges ikke om mandagen eller tirsdagen. 

 


